
Anholt d. 25/2-24 

Forslag 
 
Til Anholt Borgerforenings generalforsamling d. 10/3-2024 
 
Jeg foreslår at Anholt Borgerforening holder et borgermøde på Anholt vedr. færgefart, 
hvor færgefartsbestyrelsen for Anholt færgen, overfartslederen, repræsentanter for 
Grenaa-Anholt havn, kaptajnen og andre relevante er tilstede. 
Formålet er at vi kan få ordentlig svar på de serviceforringelser, som mange af os oplever 
for tiden.  
Jeg foreslår at Generalforsamlingen laver en liste med spørgsmål vedr. færgedriften, som 
evt. sendes til Anholtfærgens bestyrelse m.fl. inden borgermødet, så de kan forberede sig 
og dermed forhåbentlig kan give fyldestgørende svar. 
 
Da jeg desværre ikke selv kan være tilstede på generalforsamlingen, må min mail a 10/2-24 
til færgefartsbestyrelsen (cc Borgerforeningen), gerne benyttes som oplæg til denne liste. 
 
Med venlig hilsen 
Kirsten Rasmussen. 


